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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:834 Polisflyget i Östersund

Rikspolischefens senaste beslut om att införa anställningsstopp på Nationella 
operativa avdelningen, Noa, innebär att Noas basering i Östersund inte kan 
anställa ytterligare en operatör för att möjliggöra bättre dygns- och 
veckotäckning. I dagsläget är fyra personer i operativ tjänst på 
Östersundsbaseringen, och man är enligt utsago i omedelbart behov av fler 
befattningshavare.

De stora avstånden i Norrlands inland medför krav på att kunna transportera 
polis vid akuta händelser i mer otillgängliga områden. Noa i Östersund är även 
ålagda att genomföra fjällräddningar, vid flertalet tillfället per år i helt 
livsavgörande situationer, för personer som har skadat sig på fjället.

Noa har tillförts nya helikoptrar med den allra modernaste tekniken, men på 
grund av ekonomin har de inte råd att besätta dessa optimalt.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att säkerställa att Nationella 
operativa avdelningen kan utföra sina uppgifter på ett optimalt sätt?

………………………………………

Saila Quicklund (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-02-14
Besvaras senast
2017-02-22 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


